
QN球型浓缩器 多功能酒精回收

产品名称 QN球型浓缩器 多功能酒精回收

公司名称 西安鼎合机械制造有限责任公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 陕西省西安市阎良区国家航空产业基地�新型工
业园区发展路中段

联系电话 029-81661517 18700732943

产品详情

QN球型浓缩器/多功能酒精回收

球型浓缩罐主要由浓缩罐主体、冷凝器、气液分离器、受液桶四个部分组成，可用于制药、食品、化工

等行业对料液的浓缩、蒸溜及有机溶媒的回收等工艺。由于采用减压浓缩，故浓缩时间短，且不会破坏

热敏料的有效成份。本设备与物料接触部分均为优质不绣钢制造，具有良好的耐腐蚀性能，经久耐用，

符合GMP要求。

Product Name：QN series ball cans condensed

  Product Description：

use: Ball cans condensed cans condensed the main condenser, the vapor-liquid separator by

 liquid barrel of four parts, can be used in the pharmaceutical, food, chemical and other

 industries on the feed solution concentration, distillation and organic solvent recovery proce

ss. As a result of the vacuum concentration, so concentrating time is short, and does no

t destroy the active ingredient of the heat-sensitive materials. Equipment and material contact

 parts are stainless steel with good corrosion resistance, durability, and compliance with G

MP requirements.
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